
 

 
 
 
 
POLITIEKE  VRAGEN GEMEENTERAAD CONFORM  ART. 7.1 REGLEMENT VAN ORDE 
 
 
Naam gemeenteraadsfractie OHK 
Datum 18 december 2023 
Volgnummer PV 2338 
  
Onderwerp Groen op daken 
 
 
Geachte leden van het college, 
 
In het coalitieakkoord is opgenomen dat verduurzaming van accommodaties aan de orde is en 
klimaatadaptatie en biodiversiteit een leidend principe is voor zowel woningbouw als de openbare 
ruimte. Om dit mogelijk te maken wil de gemeente daarvoor meer geld uittrekken (pagina 16 en 17).  
 
In artikel 1.3 van het Beleidsplan programma stedelijk water en riolering staat dat het klimaat aan het 
veranderen is en dit leidt tot meer extremen. Het wordt natter, droger en warmer en dit brengt grote 
uitdagingen met zich mee voor de hemelwater- en grondwaterzorg. Het (hemel) watersysteem en de 
afvalwaterketen moeten de neerslag zo goed als mogelijk kunnen verwerken. Dit is niet meer uitsluitend 
met grotere rioolbuizen op te vangen. Met name in samenwerking met de inrichting en het beheer van de 
bovengrond kan de piek belasting bij hevige regenval beter worden opgevangen. Deze aanpak richt zich 
op afstemming binnen de waterketen, in de openbare ruimte (klimaatadaptatie) en op particulier terrein 
waarbij we de bewustwording en het handelingsperspectief rondom klimaatadaptatie willen versterken. 
Uit de stresstesten en klimaatdialogen is met betrekking tot wateroverlast gebleken dat in de gemeente 
er kernen zijn die bij hevige neerslag kwetsbaar zijn. 
 
Investeringen kunnen zichzelf terug verdienen, door het gebruik van groene daken te stimuleren omdat 
deze de belasting op de rioolwaterketen en rioolwaterzuivering installaties vermindert, waardoor het 
riool minder belast wordt. Door particulieren te verleiden tot het gebruik van sedum als dakbedekking, 
kan er een win win situatie ontstaan. 
 
Naar aanleiding van bovenstaande constateringen hebben wij de volgende vragen:  
 

1. Is het college bekend met het feit dat sedum water vast houdt, huizen beter isoleert en 
verkoeling geeft aan zonnepanelen?  

2. Is het college bekend met het rijksdocument Green deal groene daken?  

3. Is het college bekend dat vele gemeenten in Nederland voor groen op daken subsidie beschikbaar 
stellen?  

4. Wat doet de gemeente op dit moment op het gebied van het stimuleren van groen op daken? 
 

5. Kan het college onderzoeken onder welke voorwaarden het gebruik van sedum als dakbedekking 
in onze gemeente gestimuleerd kan worden en is ze bereid dit op te nemen in haar te voeren 
beleid? 



 

 
 

 

 

6. Wil het college kijken naar de wenselijkheid van het gebruik van groene daken bij 
binnenstedelijke verdichting ter compensatie van verloren gegaan groen? 

7. Wil het college onderzoeken of sedum op daken ook meegenomen kan worden in de 
herinrichting van de openbare ruimte?  

 

Met vriendelijke groet, 

 

Cees Meeldijk  

Onafhankelijk Hollands Kroon 


